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Protokoll för IFK Mariefreds Huvudstyrelse 
 

 

Organisationsnummer    Kontonummer Swedbank 

819500-2715    8270-1,4 708699-6 

 

Vad 

Styrelsemöte för IFK Mariefreds Huvudstyrelse 

 

Var     När 

Hammarens IP   2024-08-21 

 

Närvarande                      

Mats Hörnell (Fotboll/Vice ordf./Kassör)                     Malin Sjöö (Innebandy)                                           

Patric Johansson (Sekreterare/Handboll)                      Peter Johansson(IFK Academy)                                        

Bosse Petersson (Fotboll)                                 Malin Hising (Ishockey)  

Krister Jonsson (Skidor)                                               Richard Törnblad (Bordtennis))                                   

Magnus Lundström (Vice Kassör)                                Tommy Ljungqvist (Variationslaget) 

Anette Ljungqvist (Klubbchef)  Jonas Alwin (Friidrott) 

Martin Lyckström (Ordförande via mobil) 

Frånvarande 

                                          

Ann-Sophie Wallin (Kampsport)                                 Ronnie Törnblom (Seniorerna) 

Sara Grimlund (Konståkning/ Skridskoskola)             Robert Tärnehöjd (Discgolf)                      

   

Mötesprotokoll 
 

1. Mötets öppnande 

 

Mötesordförande Mats Hörnell öppnade mötet.  

 

2. Dagordning  

 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Information från Ordförande 

 

Martin informerade om de senaste kontakterna med Lexell. 

 

Arbetsgrupp med uppgift att arbeta kring problematiken att lag försvinner i de yngre tonåren ska etableras. 

Martin Lyckström leder denna. 

 

 

 

 

http://www.laget.se/IFK_Mariefred
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4. Genomgång av sektionerna –  

Långa rapporter 

    

Innebandy (Malin Sjöö) 

 

Sektionen har 180 aktiva barn/ungdomar/vuxna. Bollskola för barn födda 2018–2019 startar i 

Mariefredskolan den 31 augusti. Utmaningen är ledarförsörjning och att få flickor att testa innebandy. Idag 

är sektionen till 95 % killar. 

En viktig satsning är mentorer för domare genom Denny och Albin Rydén.  

Sektionen har ett aktivt samarbete med Jenny på RF-SISU. Bidragsmöjligheter finns för satsningen på 

flickor. 

Sektionen har lagt ut ett styrdokument på hemsidan. 

En utmaning är att få det att användas ute i verksamheten. 

Ekonomin är något ansträngd. När hälften av alla serieanmälningsavgifter är betalda är saldot ca 47 KSEK. 

Denna säsong har man höjd sektionsavgiften något.  

Kerstin Furustig är sedan flera år kassör. 

Ett behov finns av fler ledare. 

 

 

Korta rapporter 

 

Fotboll (Mats Hörnell)    

 

Flera framgångsrika sammandrag har genomförts. 

Fotbollsskolan i Midsommarveckan hade 194 deltagande barn och 34 ledare.  

Vi lirare årgång 8 genomfördes. 

Nästa år blir det Fotboll Camp, första veckan i juli med internationella tränare. 

11 manna planen är omlagd, stängsel byts, nya avbytarbås och ny resultattavla. 

En utmaning är nedläggning av pojklag födda 09 och 10-11. (se även inspel ovan från Martin Lyckström) 

Bosse Peterson menar att Föräldragruppen är viktig. 

Mötet diskuterade kort kring utbildningen Världens bästa Idrottsförälder (inom IFK Academy). 

Tala med föräldrarna om styrdokumenten rekommenderade Tommy Ljungqvist. 

A-laget är fortfarande med i kampen om seriesegern i division 5 Södermanland. 

 

 

Handboll (Patric Johansson):  

 

Sektionen växer.  

Anmälan till seriespel säsongen 2024–2025 innebär 4 flicklag och 2 pojklag. Inklusive USM för F 14 

är anmälningskostnaden ca 25 KSEK. Nästa styrelsemöte den 2 september. 

Årskullen 2017 ska förmodligen komma att spela sammandrag / minihandboll. 

En ny ny bollskola för barn födda 2018-2019 utreds. 

Antalet spelare beräknas fortsätta växa. Viss träning kommer att bedrivas i Åkers Styckebruk. 

Stora satsningar på tränar- och spelarutbildning i förbundets regi är utmanande för ekonomin men 

bedöms som avgörande för att klara en förväntad tillväxt. Även material, typ bollar och matchkläder 

måste inköpas. En viss höjning av sektionsavgiften genomförs. 

Domare- och Funktionärsutbildningar ska genomföras. 

Handbollsförbundets satsning under koncepter Schysst match ska införas. 

 

Kampsport (Ingen rapport) 
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Ishockey (Malin Hising) 

 

Hög aktivitet. Kompletterande arbete med den fjärde väggen. Is finns i Åker och ska komma i 

Mariefred i vecka 38. 

De äldsta spelarna är 12 år vilket är en utmaning. Tongivande spelare lämnar till andra klubbar och 

truppen som ”blir kvar” är då för liten. 

Sektionen kommer att få till en bättre teknikyta, skottramp utanför ishallen. Invigs på IFK-dagen den 

7 september. 

Styrelseinternat har genomförts med framgång på Balingsholm. Ekonomin utlejd. Ny kassör är 

Christer Åkerström. 

Kändismatchen blir av den 11 januari. 

Derby mot Åker/Strängnäs den 18 oktober. 

 

Friidrott: (Jonas Alwin) 

 

Start för höstterminen den 24 augusti. 

Avslutning i slutet av september. Ca 50 aktiva i ålderkullarna 2013–2017. Mixade grupper men 

uppdelning vid behov. Inköp av nytt material har genomförts. Önskemål framfört till Strängnäs 

kommun om uppfräschning av banor, gropar och markeringar. Kontakter tagen med 

Region/Förbundet i Eskilstuna om utbildningsinsatser och tävlingar. 

 

Seniorerna (Ingen rapport)  

  

Bordtennis: (Richard Törnblad). 

OS upplevelsen avseende bordtennis ger eko i hela Sverige, så även i Mariefred. En utmaning att ta 

hand om ökat intresse. Idag ca 20 ungdomar i träning samt vuxna men efterfrågan ökar. Sektionen 

har varit på ledarträff i Malmköping. Sektionen är nu medlemmar i Svenska Bordtennisförbundet.  

Sektionen vill börja tävla i såväl lag som individuellt.  

En utmaning finns på ledarsidan för att kunna individanpassa träning. 

 

Variationslaget: (Tommy Ljungqvist). 

Omstart på lördag 24/8. Några nya ledare som hjälper till. Ca 15 är anmälda. 5-10 provtränar. 

Deltagare från hela kommunen och Eskilstuna. Idag bedrivas aktiviteterna i IVAR – hallen. 

 

Skidor (Krister Jonsson): Arbete inför Semesterloppets framtid. Kontakt tagen med Ärla IF om 

samarbete. Ännu inte klart om sektionen ska sälja ved. Krister ligger på kommunen om hjälp att 

färdigställa den nya kälkbacken.  

 

Innebandy: (Malin Sjöö)  

Se ovan 

 

DiscGolf (Ingen rapport):  

 

Konståkning: (ingen rapport) 

 

HS: Ingen speciell redovisning.  

 

5. IFK Academy, rapport 

 

(Peter Johansson): Pater poängterar att IFK Academy är sektionsövergripande.  

En basutbildning Academy den 29 maj hade fler än 20 deltagare vilket innebär att fler än 200 

deltagare har utbildats. Planering fortsätter med RF Sisu och vår klubbchef. Basutbildning ska 

genomföras igen i höst. 
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Tryga Idrottsmiljöer ska genomföras åter och Världens bästa idrottsföräldrar bör genomföras, inspel 

kan med fördel ske lagvis. Akut skadehantering efterfrågas också. 

 

6. Event, rapport. (Anette) 

 

Semesterloppet genomfördes. Parkering av ca 1500 bilar vis NM i Foodtruck.  

 

7. IFK dagen kommer att genomföras den 7 september, 2024 

Tidpunkten blir kl. 10-14 och alla sektioner ska vara representerade. Anette presenterade det digra 

programmet. En viktig manifestation för IFK. 

 

 

8. Medlemstatus är hittills närmare 1400 medlemmar.  

Antal medlemmar nu, ca 1500.   

 

9. Beslutades enhälligt att anta Policydokument kring Sociala Medier. Detta gäller med omedelbar 

verkan och ska spridas i sektionerna.  

 

 

10.  Nästa möte som även är ett strategiskt möte genomförs på Gripsholms Värdshus den 16 november, kl. 

9-12. 

 

             Mariefred 2024-08-22   

  

 

 

             Patric Johansson, Sekreterare  Mats Hörnell, Mötesordförande 

 

 

 

 


